

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/026/20/KW

致：各業戶

敬啟者：

通 告

有關：應對嚴重新型傳染性病原體呼吸系統病之措施

由於現時「新型肺炎」疫情嚴峻，政府已將情況升級為緊急應變級別，本處考慮到各住戶的環境衛生及個人健康，現亦實施以下措施：

- 在本苑出入口實施管制措施，所有訪客／裝修工人／送貨工人／或送外賣人仕等，進入本苑時必須佩戴口罩，本處保安同事亦有可能要求各人士進行體溫測試。
- 限制送外賣人士上樓派發物品，各業戶惠顧外賣後請於屋苑入口大堂領取外賣，以減低細菌散播至單位及其他住戶的機會。

在此，盼各業戶能配合以上之措施，務求給予各住戶一個清潔及衛生的環境。不便之處，敬請原諒。

敬希垂注，多謝合作！

碧濤花園第一期管理處

2020 年 1 月 29 日

Date : 29th January, 2020

To : All Residents of Pictorial Garden Phase 1



NOTICE

Re: Preventive Measures of Severe Respiratory Disease associated with a Novel Infectious Agent

Due to the severe epidemic situation of "Novel Coronavirus Infections", the government has upgraded the situation to emergency response level. Taking into account the environmental hygiene and personal health of the residents, the following measures are also implemented:

- Implement control measures at the entrance and exit of the estate. All visitors / decoration workers / delivery workers / deliverymen, etc., must wear masks when entering the estate. Our security guards may also ask to take temperature tests.
- Restrict deliverymen to deliver and distribute items upstairs. Households of various businesses should collect the items at Main Entrance lobby to reduce the chance of spreading bacteria to the unit and other residents.

Here, we hope that all households can cooperate with the above measures in order to give each household a clean and hygienic environment. Sorry for any inconveniences caused.

Thank you for your kind attention.

Management Office of Pictorial Garden Phase I